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PER TANTA GENT QUE ÉS AJUDADA 
MARCA LA X  EN LA DECLARACIÓ DE RENDA 

 

Coincidint amb el període de presentació de la Declaració de la Renda, l’Església llança una campanya 
per informar sobre el significat que té marcar amb una X la casella de l’Església catòlica, i la d’altres 
activitats interès social. 

A la pàgina 2 de la Declaració de la Renda hi ha un apartat en què podem decidir donar a l’Església 
catòlica un 0,7% del que paguem (casella 105), i un altre per assignar un altre 0,7% a «altres finalitats 
socials» (casella 106). Des de l’Església animem a marcar les dues caselles. 
• Marcar la ‘X’ de l’Església és una decisió lliure que no perjudica ningú i no té cap cost, perquè ni et 

cobren més ni et tornen menys. És un exercici de democràcia fiscal. 
• Es poden marcar simultàniament les caselles de l’Església catòlica i altres finalitats d’interès 

social. 
• És de les poques coses que podem decidir sobre els nostres impostos. És a dir, si la deixem en 

blanc, l’Estat és qui decideix per nosaltres sobre aquesta petita quantitat. 
•  
A més, darrere de cada X a la casella de l’Església, hi ha una història, persones amb noms, 

cognoms i cares concretes que han trobat una mà estesa quan les 
seves vides estaven trencades o a punt d’esclatar. Aquest any, 
aquestes històries, prenen cos amb el Tino, l’Erika, la Rosa, la María, 
l’Álvaro, la Blanca i el Guillermo. Són set històries reals. El seu 
agraïment els ha portat a mostrar públicament la història de les seves 
biografies. Són conscients, en pròpia pell, de l’abast del gest de 
marcar la casella de l’Església a la declaració de la renda. 
 
 
 
 

COM  JO  US  HE  ESTIMAT 
 

En l’escena evangèlica d’avui trobem Jesús acomiadant-se dels deixe-bles. Jesús els parla amb 
tendresa i els fa una donació: “Us dono un manament nou: que us estimeu com jo us he estimat”. 
L’amor que els amics van rebre de Jesús seguirà escampant-se arreu, fins a ser disponible per a 
tothom. Així, el que permetrà descobrir si una comunitat que s’anomena cristiana és o no de Jesús, 
no vindrà del seguiment d’una doctrina o de l’observança d’uns ritus, ni del compli-ment d’unes 
normes sinó de l’amor viscut segons l’esperit de Jesús. 
. En les condicions actuals de la societat mundial, on hi ha tantes injusti-cies i cada vegada són més 
les persones descarta-les, privades de drets humans bàsics, el manament de Jesús “estimeu com jo 
he estimat” es converteix immediatament, com a lògica i ineludible conseqüència, en una crida a la 
solidaritat i en una opció preferencial pels més pobres, des de la lògica del do gratuït que rebem i 
comuniquem 
Per nosaltres, el més normal és estimar els qui ens estimen; el més normal és viure indiferents amb 
els qui ens resulten estranys i allunyats del nostre petit món d’interessos fins arribar a considerar 
normal el fet de desentendre’ns de les conseqüències de les nostres accions en els més vulnerables i 
en les futures generacions. El que distingeix, en canvi, el veritable deixeble de Jesús no és qualsevol  
 
amor, sinó el fet de saber acostar-se als altres com Jesús ho feia: donant vida. 
Sabem prou bé que no sempre és fàcil estimar, però el gran secret de l’evangeli és que podem 



estimar perquè ens sabem persones estimades per Déu. Ésser salvats per Jesucrist vol dir 
precisament 
això: ser capaços d’estimar com ell ens estima. L'evangeli ens diu que ell s’acostava a les persones 
per donar-los el millor que tenia: els oferia amistat i els ajudava a viure amb dignitat i com a germans. 
Així, anys després, les primeres comunitats el recordaven dient: “Va passar tota la seva vida fent el 
bé”. És per això que el seu amor te caràcter de servei, Jesús es posà, i es posa avui a través nostre, 
al servei de tots, especialment dels més febles. 
Tant de bo que mai passem de llarg de considerar l’amor vertader com un servei creatiu que aporta 
llum, perquè és portador de vida veritable. 
 

Pensem una estona sobre la manera com interpretem la relació cristiana que hi ha entre Fe i Amor. 
Sembla fàcil en teoria, en la pràctica diària no ho és tant. Creiem de veritat que gràcies a Jesús som 
homes nous en un món nou que està creixent? 
 

PREGUEM 
Que la nostra pregària, Senyor, no s’acontenti de ser paraules boniques i frases rodones. Que el 
Crist vencent la mort ens obri el camí per on hem d’arribar a la plena vida, la nostra vida d’homes a la 
mida de Déu. Us ho demanem a vós, Pare, per Jesucrist estimat. Amén. 
 

COMENTARIO AL EVANGELIO (Jn  13,31-33a.34-35) 
 

«Que os améis unos a otros» 
 

Hoy, Jesús nos invita a amarnos los unos a los otros. También en este mundo complejo que 
nos toca vivir, complejo en el bien y en el mal que se mezcla y amalgama. Frecuentemente 
tenemos la tentación de mirarlo como una fatalidad, una mala noticia y, en cambio, los 
cristianos somos los encargados de aportar, en un mundo violento e injusto, la Buena Nueva 
de Jesucristo. 
 

En efecto, Jesús nos dice que «os améis unos a otros como yo os he amado» (Jn 13,34). Y 
una buena manera de amarnos, un modo de poner en práctica la Palabra de Dios es anunciar, 
a toda hora, en todo lugar, la Buena Nueva, el Evangelio que no 
es otro que Jesucristo mismo. 
 

«Llevamos este tesoro en recipientes de barro» (2Cor 4,7). ¿Cuál es este tesoro? El de la 
Palabra, el de Dios mismo, y nosotros somos los recipientes de barro. Pero este tesoro es una 
preciosidad que no podemos guardar para nosotros mismos, sino que lo hemos de difundir: 
«Id, pues, y haced discípulos a todas las gentes (...) enseñándoles a guardar todo lo que yo 

os he mandado. Y he aquí que yo estoy con vosotros todos los días hasta el 
fin del mundo» (Mt 28,19-20). De hecho, San Juan Pablo II escribió: «quien 
ha encontrado verdaderamente a Cristo no puede tenerlo sólo para sí, debe 
anunciarlo». 
 

Con esta confianza, anunciamos el Evangelio: 
hagámoslo con todos los medios disponibles y en todos los lugares 
posibles: de palabra, de obra y de pensamiento, por el periódico, por 
Internet, en el trabajo y con los amigos... «Que vuestro buen trato sea 
conocido de todos los hombres. El Señor está cerca» (Flp 4,5).  

 

Por tanto, y como nos recalca el Papa Juan Pablo II, hay que utilizar las nuevas tecnologías,  
sin miramientos, sin vergüenzas, para dar a conocer las Buenas Nuevas de la Iglesia hoy, sin 
olvidar que sólo siendo gente de buen trato, sólo cambiando nuestro corazón, conseguiremos 
que también cambie nuestro mundo. 
 

Rev. D. Jordi Castellet i Sala (Sant Hipòlit de Voltregà) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

INTENCIONS  DE  MISSA  DE  LA  SETMANA 
 

 DISSABTE 14 20h. Águeda Barranquero i Salvador Pizarro 

 DIUMENGE 15    11h. 
13h. 

Joan i Ángelina 
Pro populo 

 DILLUNS  16 20h.  Benefactors espirituals i materials, vius i 
difunts, de la Parròquia 

 DISSABTE  21 20h. MISSA  FAMILIAR 

 DIUMENGE 22 
 

11h. 
12h. 
13h. 

Difunts familia Junquera-Ezquerra 
PREGÀRIA PER LA VIDA 
Pro populo 

 

 

 

 
 

 

 

 
 



CONDOL 

El donem als familiars de: Antonio Martí Oliveras, Ramón Carruesco Mostalac, José Martínez Vilches, 
Catalina Martínez  Marquez i Carolina Alegre Camps . I desitgem que els difunts gaudeixin  de  la Vida 
eterna a la casa del Pare. 
 

PASQUA DEL MALALT 
 

El proper diumenge 22 de maig és la “Pasqua del Malalt”. A nivell diocesà, 
ho celebrarem amb una trobada festiva el dissabte 21 de maig a l´Hospital 
Sagrat Cor de Martorell (Germanes Hospitalàries). Estan convidats a participar 
malalts, familiars i voluntaris de la Pastoral de la Salut de totes les parròquies. 
 
 

 

FRENAR L' HIVERN DEMOGRÀFIC 

"El tema de la natalitat és una veritable emergència social. No és immediatament perceptible, com 
altres problemes que ocupen l'actualitat, però és molt urgent: cada vegada neixen menys nens i això 
significa empobrir el futur de tots; Itàlia, Europa i Occident estan empobrint el seu futur." Així es va 
expressar el papa Francesc en el missatge, de l'11 de maig, per a l'obertura dels Estats Generals de la 
Natalitat, que es va realitzar a Roma. 

"És hora de donar respostes reals a les famílies i als joves: l'esperança no pot ni ha de morir d'espera. 
Us animo, perquè junts puguem revertir el curs d'aquest fred hivern demogràfic. Gràcies. Es pot fer!". 
Així concloïa el missatge del Papa. Paraules que conviden a reflexionar. 

 
 
 
 
 
 
 
 

PARRÒQUIA DELS SANTS JUST I PASTOR 
 

Despatx parroquial, 
 Dimarts i Dijous de 18 a 20h. 

Horari de misses de dilluns a dissabte a les 20h., 
 diumenge 11h (Català)  i 13h. (castellano) 
Tel: 93 371 12 97. Mn. Xavier 676 75 84 61 

E-Mail: justipastor@telefonica.net 
www.santjust.org/parroquia 
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